
Idéforum - november 2023 2ll oktober 2024 
 
Idéforum träffas i grunden 4 gånger per år men har de senaste åren utökat träffarna 9ll fler.  
 
Sy?et med idéforum är a@ diskutera gemensamt vik9ga frågor för JärvsöRådet och vara e@ 
bollplank 9ll styrelsen. Styrelsen rapporterar 9ll Idéforum vik9ga saker som den jobbar med 
och lämnar över vik9ga beslut 9ll Idéforum. Mötena används 9ll ev. inbjuden talare, fa@a 
beslut eller diskutera kommande vik9ga frågor på ini9a9v av ledamöter eller arbetsgrupper. 
De@a år har fler kunskapsmöten 9llkommit i samverkan med andra organisa9oner.  
 
2023-11-22 Sockenstämma 
 
2023-11-30 Extra Sockenstämma för a@ justera stadgarna 
 
2024-01-03  Startmöte idéforum på Hembygdsgården i Järvsö med fokus på ”Så här fungerar 

JärvsöRådet” samt hur vi ska jobba under året. 
 
2024-01-30  Idéforum på Helsingegården med diskussion om prioritering av ansökningar 

samt informa9on från Amanda Sandahl om arbetet med ”Blomstragruppen” för 
a@ ta fram en ny visionsbild för Järvsö. 

 
2024-03-13  Digitalt idéforumsmöte med fokus på diskussioner i arbetsgrupper samt vad 

som är vik9gt i utvecklingen av Järvsö 
 
2024-04-17 Årsmöte JärvsöRådet hos Järvsö Gymnasium med presenta9on av skolans 

verksamhet och hur vi i Järvsö kan stö@a. Samt årsmöte i JärvsöRådet med val 
av styrelse samt godkännande av ekonomi etc. 

 
2024-05-14 Kunskapsmöte om skolfrågan i Järvsö inför det stora skolbeslutet av !llförordnad 

förvaltningschef vid utbildningsförvaltningen i Ljusdals kommun Linnea van 
Wagenen. 

 
2024-06-18  Idéforum hos Olle Fack i Ol-Ers med diskussion om hur vindkra?spengarna om 

ungdomsprojektet skall prioriteras. På mötet fick vi även en utbildning i 
Evenemangskalendern av Blanka Unger platsutvecklare Ljusdals Kommun. 

 
2024-09-17  Gemensamt bygderådsmöte i kommunen på inbjudan av Ljusnans pastorat med 

biskop Karin Johannesson ”Café Existens” i Ljusdal. 
 
2024-10-07 Kunskapsmöte med kommundirektör Mikael Björk, Ljusdals Kommun. Om vad 

som händer i kommunen just nu och framåt. 
 
2024-10-13  Digitalt idéforumsmöte med summering av kunskapsmöten samt diskussioner i 

arbetsgrupper samt vad som är vik9gt i utvecklingen av Järvsö. 
 
Olle Fack  
Ordförande Idéforum 


